

# 2025蛇年 英华学生美术比赛

活动目的:本活动旨在促进农历新年文化艺术的发展,鼓励学生通过多元媒材兼顾传统与创新,反映当代艺术创作的趋势。希望通过此次比赛为学生提供展示创作的平台,并使全体师生与家长深入了解英华及农历新年相关艺术创作的特色。

作品缴交时间:2024年12月5日前

## 参赛作品要求:

- 作品规格: A4 比例(约9"x11")
- 作品应体现**英华**或**农历新年(蛇年)**的文化主题。
- 媒材不限,可采用各种艺术媒材和技法,鼓励创意与创新。
- 设计需符合活动的整体风格与要求,并有效展示文化内涵和节日氛围。
- 作品需要是原创,不可以抄袭或临摹。可以电脑绘图但不可以用AI完成。



## 奖励:

第一名	第二名	第三名	入选
奖状乙张+ 礼物卡	奖状乙张+ 礼物卡	奖状乙张+ 礼物卡	奖状乙张
获奖作品将可能会被印于各种学校及农历新年相关印刷刊物上面			

交件方式:作品缴交给学校的美术老师

报名表(请剪下来,并黏贴在作品后面)



2025蛇年  英华学生美术比赛			获奖情况 
班级:        年        班	中文姓名:		(老师填写)
First Name:	Last Name:		
我同意英华学院 使用我的作品	(请签名)		

# 2025 Year of the Snake Yinghua Student Art Competition

## Activity Purpose:

This activity aims to promote the development of Lunar New Year culture and art, encourage students to balance tradition with innovation through various media, and reflect contemporary trends in art creation. We hope that this competition will provide students with a platform to showcase their work while enabling teachers, students, and parents to gain a deeper understanding of Yinghua and Lunar New Year-related art.

**Work Submission Deadline:** By December 5, 2024

## Requirements(Work Specifications):

- A4 Format (approximately 9" x 11")
- The artwork should reflect the cultural theme of Yinghua or the Lunar New Year(Year of the Snake).
- There are no restrictions on media; various artistic media and techniques are encouraged to promote creativity and innovation.
- The design must align with the overall style and requirements of the event and effectively convey the cultural significance and festive atmosphere.
- The work must be original and not plagiarized or copied. Computer graphics are allowed, but AI-generated content is not permitted.

## Awards:

First place	Second place	Third place	Selected
One certificate + gift card	One certificate + gift card	One certificate + gift card	One certificate
The winning works may also be featured in various printed YA publications.			

**Submission Method:** Submit the artwork to the school's **art teacher**.

**Registration Form:**(Please cut out and attach to the back of the artwork)



2025 Year of the Snake  Yinghua Student Art Competition		Award 
Class:	Chinese Name:	
First Name:	Last Name:	
I agree with Yinghua Academy using my Artwork	(Please sign)	

